
 

 

 
 

Mondelinge vragen: Hospiteren - niet voor 
iedereen ideaal, maar gaat afschaffen niet 
te ver? 
19-9-2024     

Vragen: 
De Utrechtse student keek merkwaardig op afgelopen week. De SSH kondigde aan voor haar 
nieuwe complexen het hospiteersysteem af te schaffen. De fractie van Horizon deelt de zorgen 
van de studenten. Immers, het studentenhuis is een veilige haven voor velen. Het feit dat je op dit 
moment binnen de strikte normen van de SSH mag kiezen wie je nieuwe huisgenoot wordt is voor 
veel huizen erg fijn. Het systeem van de SSH werkt al zo dat mensen alleen uitgenodigd kunnen 
worden op basis van wachttijd. Van voordringen is nu dus geen sprake. Wij maken ons zorgen dat 
binnen het huidige strikte systeem van de SSH nog meer keuze wordt weggenomen wie de 
huisgenoten bij hun (rustige, of soms juiste drukke) huis vinden passen. We sympathiseren met 
kamerzoekende studenten die hospiteren lastig vinden. Echter, de SSH heeft al regelingen voor 
hen om alsnog gegarandeerd een kamer te vinden. Daarom stellen wij de volgende vragen aan de 
wethouder: 

1. Is de wethouder op de hoogte van deze fundamentele wijziging in beleid van de grootste - 
en door de gemeente gewenste - studentenhuisvester van Utrecht? Is er overleg geweest? 

2. Wat vindt de wethouder van deze ontwikkeling? De Utrechtse raad heeft onlangs op 
initiatief van Horizon de motie M281 aangenomen waarin werd opgeroepen tot 
bescherming van de cultuur op de Utrechtse studentencomplexen. Deze nieuwe 
ontwikkeling lijkt voor de nieuwe complexen rechtstreeks tegen deze motie in te gaan - hoe 
reflecteert de wethouder daarop? 

3. Er wordt in de verschillende commissies die onze raad kent gesproken over het mentale 
welzijn van de studenten die wonen op de Uithof - een van de gebieden waar bij de nieuwe 
complexen de SSH het hospiteren wil afschaffen. Voor veel studenten is hun studentenhuis 
een veilige plek waar je kan wonen met mensen met wie je graag wil wonen. Hoe vindt de 
wethouder de staat van het welzijn van de studenten die op de Uithof wonen te rijmen met 
deze nieuwe ontwikkeling binnen de SSH? 
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